
PROTOKOLL vid sammanträde med Djurgårdens IF:s 
överstyrelse, sektionsrepresentanter, revi
sorer och hedersordf. den 7/2/55 på Stadion.

NÄRVARANDE: från ÖS: Dunér, Nordlund, Rinman, Norén, 
Eckerbrant och Liliequist;

från sektionsstyrelserna: S. Bergh och G. 
Lundqvist, fotboll; L. Höglund, J. Nyström, 
bandy; A. Grunander, ishockey, E. Lindström, 
bordtennis; I. Hörberg, bowling; K. Hammargren, 
G. Carlsson, boxning; L. Öberg, B. Anér, brott
ning; C. Schultze, handboll; S. Hammar, orien
tering; I. Nirling, D. Netzell, Å. Johansson, skidor 
Anna Dettner, damidrott; curling utan repr.

revisorer: H. Edberg, B. Hedvall, K. Sund- 
holm; kanslist: A. Othberg, samt hedersord
förande B. Nordenskjold.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade de försam

lade välkom.
§ 2.

En redogörelse för överstyrelsens förslag till omlägg
ning av medlemsavgifternas upptagande föranledde A. Dettner, 
L, Höglund m.fl. att uttala farhågor för att sektionerna ej 
skulle kompenseras med ökat anslag för bortfallet av medlems
avgifterna, Lugnande besked lämnades på denna punkt från ÖS. 
S. Hammar efterlyste någon form av "motvaluta" till de be
talande medlemmarna. Eckerbrant nämnde som sådan tidningen 
"Djurgårdaren”. Rinman meddelade att de betalande medlemmarna 
utgjorde omkring 360 st. Liliequist rapporterade att för
eningen till Riksidrottsförbundet redovisar för 775 medlemmar, 
i vilken siffra ingår ständiga medlemmar och andra avgifts
befriade.

Sammanträdet var enigt om att upptagandet av medlems
avgifterna måste förbättras. Nordenskjöld lämnade en historisk 
återblick på olika förfaranden med medlemsavgifterna såväl 
i fråga om själva inkasseringsproceduren som fördelningen 
av avgifterna på ÖS och sektionerna. På förslag av S. Bergh 
beslöts att förelägga årsmötet förslag om en centralisering 
genom ÖS av medlemsavgifterna.

§ 3.
Efter diskussion om lämpligaste tiden för uppgörande 

och fastställande av föreningens årsbokslut beslöt samman
trädet tillstyrka ÖS-forslaget att hos årsmötet begära till
stånd att på prov ändra'bokslutstiden att gälla från 1/7 - 
30/6.

§ 4.
Inför 1956 års årsmöte, då föreningen fyller 65 år, 

uttalade sig sammanträdet för att jubiléet i någon form 
skulle högtidlighålles. Ordföranden lade sektionsstyrelserna 
varmt om hjärtat att satsa på ett förnämligt idrottsligt 
firandet av jubileet.

§ 5.
Beslöts att sektionerna till senast den 22/2/55 skola inkomma 

med förslag på förtjänstmärkesmän, övriga förtjänst- och 
mästerskapsdiplom samt tävlingsberättelser av sådant slag, att 
därur kan hämtas stoff till ÖS:s årsberättelse.

§ 6.
Fastställdes nästa ordförandekonferens att äga rum

mand. 7/3/55 kl. 18.30 och en timme senare samma dag och samma 
konferens tillsammans med ÖS på Stadion.

Efter div. diskussion om postangelägenheter, autograf
frågor och skidbackaförsäljningen avslutades sammanträdet.


